



HØNEFOSS-ØST ROTARYKLUBB

Referat fra Samfunnskomiteen

Møtetid: Kl. 18.30-20.30 den 24. mai 2022

Møtested: Christiesgt. 4, hos Thor

Komitemedlemmer:

Hans Petter Karlsen, Bjørn Geirr Harsson, Olav Simon, Kashin Hama, Erik Moe Haugen, Øivin Fjeldstad, Thor Andersen

Tilstede: Bjørn Geirr Harsson, Olav Simon, Erik Moe Haugen, Thor Andersen

Ikke tilstede: Hans Petter Karlsen, Kashin Hama, Øivin Fjeldstad

Referat til: Komiteen, president Ove Erik Helgesen, innkommende president Hanne Witsø, innkommende komiteledere Svein Eystein Lindberg, Bjørn H. Solhjem og Bjørn Olav Solberg samt programansvarlig Stein Tore Paulsen.

Saker:

1. Hvordan vi skal organisere arbeidet i klubben? Noen må være villige til å gjøre en liten innsats for at klubben skal bestå. Ukebrevene våre - leses de? Skal de fortsatt ha samme form eller kan vi tenke oss en annen form for møtereferat? Skal det være en gruppe som skifter på å skrive slik vi har gjort i år når Ragnvald ikke har vært på møtene? (Slik at sekretæren ikke har eneansvar.)
Vi mener at det er viktig at det skrives ukebrev. Dette først og fremst for å kunne skrive en årsberetning samt når klubbens historien skal skrives. Men det blir etter vår mening lagt for mye arbeid i ukebrevene i dag. Ikke nødvendig med ukebrev på opptil 3 sider. Det bør være en gruppe medlemmer som sier seg villige til å skrive ukebrev, samt at det bør lages en mal på hva som er viktig å få med i ukebrevene.
2. Eventuell sammenslåing med den andre klubben – legger vi den diskusjonen ned til vi har gjennomført Club Visioning?
Vi har inntrykk at det er viktigere for Hønefoss-Ringerike Rotaryklubb å få slått seg sammen med oss enn det er for oss å slå oss sammen med H-R RK. Vi går inn for å avvente den nedsatte arbeidsgruppen før vi går videre i denne saken.
3. Har vi noen tanker om vår klubb skal ta mål av oss til å sette et avtrykk, og i så fall hvilket?
Bør vi ha en strategisk debatt?
Hadde vært hyggelig at klubben kunne ta mål av seg til å sette avtrykk. Flytting av Oppgangssaga var jo det. Vanskelig å tenke seg noe akkurat nå, men det kommer kanskje noe i den videre prosess med f.eks. Club Visioning.
4. Hva tenker komiteene om den foreslåtte ordningen som flyktningementor? Er det mange som kan tenke seg å bli med på dette?
Dette er vi positive til, men er nok avhengig av å samarbeide med andre organisasjoner.
5. Hvordan gjøre klubben relevant for unge medlemmer (henger kanskje sammen med pkt. 3). Dette er en vanskelig sak å svare på. Vi har en arbeidsgruppe som har som formål Medlemsrekruttering. Vi bør jo se litt nærmere på denne problematikken etter pkt. 3.
6. Programforslag for høsten. Samfunnskomiteen har de det siste året og år før dette sendt inn flere programforslag som ikke er blitt gjennomført. Her kommer det noen forslag:
 - a. Oppfriskningskurs Bilførere, nye trafikkskilt, kjøring i rundskjøring mm

b. Kommunal beredskap/Sivil beredskap

c. Geologien på Ringerike/Rasutsatte områder med geolog Bjørn Tore Larsen

7. Eventuelt:

RYLA. Klubben har sagt seg villig til å arrangere RYLA høsten 2022. Men vi har ikke hørt noe fra Distriktet.

NATTERAVN. Thor har hatt kontakten med Frivilligsentralen. Bjørn Geirr overtar.

VED. Vi foreslår at prisen for årets ved settes til kr. 90,00 pr. sekk. Og så må vi ta en beslutning om vi skal ha veddugnad også neste år. Det fortsatt mer enn halvparten av våre medlemmer som IKKE deltaker på veddugnad. Vi trekke veldig veksler på de samme medlemmene. Hvordan skal vi få med flere ? Da tenker vi spesielt på pakking av veden.

NESTE MØTE. Neste møte blir hos Bjørn Geirr.

Takk for møtet.